
 
 

FCI Electronics                                                   
Issued: (11/05/07)                                                                                                                                                  Page 1 of 1 

CKY462A7 
Bench press for closing Rocard covers (End cap) 

PCMCIA > Manual > CKY462A7 
(Order no.: CKY462A7)  

 
 

1. Purpose
The CKY462A7 manual tool kit is designed to assemble Rocard card kits (End cap).  

2. Tool description 
The tool kit consists out of a `press-block`, a `plastic right and left press-part`, a 
`position-plate` and two `sliding-blocks`. The tool-kit is based on a manual bench press. 
The press-block is locked to the ram of the press. The table of the press is equipped with a 
guiding table which allows linear movement of the position-plate by means of the sliding-
blocks. Herewith, the operator can position the product (card kit with antenna extension) 
perfectly under the press-block. By lowering the press-block, at which the plastic right and 
left press parts are attached, the product is pressed together and formed as final product. 
Then the operator can move the position plate again in the front position so the final 
product can be removed easily from the position-plate.  

3. General specifications
Assembling tool weight: +/- 13 kg 

4. Safety and ergonomics
Concerning the stability of the tool it is recommended to lock the tool on the working 
bench.  
Only well trained people should apply or maintain this tool. 
Apply the tool in a clean and dry environment.  

5. Power connections
No pneumatic or electrical power required. 
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      Компания «Life Electronics» занимается поставками электронных компонентов импортного и 
отечественного производства от производителей и со складов крупных дистрибьюторов Европы, 
Америки и Азии. 

С конца 2013 года компания активно расширяет линейку поставок компонентов по направлению 
коаксиальный кабель, кварцевые генераторы и конденсаторы (керамические, пленочные, 
электролитические),  за  счёт заключения дистрибьюторских договоров 

      Мы предлагаем: 

 Конкурентоспособные цены и скидки постоянным клиентам. 

 Специальные условия для постоянных клиентов. 

 Подбор аналогов. 

 Поставку компонентов в любых объемах, удовлетворяющих вашим потребностям. 
 

 Приемлемые сроки поставки, возможна ускоренная поставка. 

 Доставку товара в любую точку России и стран СНГ. 

 Комплексную поставку. 

 Работу по проектам и поставку образцов. 

 Формирование склада под заказчика. 
 

 Сертификаты соответствия на поставляемую продукцию (по желанию клиента). 

 Тестирование поставляемой продукции. 

 Поставку компонентов, требующих военную и космическую приемку. 

 Входной контроль качества. 

 Наличие сертификата ISO. 
 

       В составе нашей компании организован Конструкторский отдел, призванный помогать 
разработчикам, и инженерам. 

  Конструкторский отдел помогает осуществить: 

 Регистрацию проекта у производителя компонентов. 

 Техническую поддержку проекта. 

 Защиту от снятия компонента с производства. 

 Оценку стоимости проекта по компонентам. 

 Изготовление тестовой платы монтаж и пусконаладочные работы. 
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